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W imieniu mieszkaric6w osiedla Zazamcze bardzo proszq o ustawienie

kolejnych lawek wzdluz ulicy Promiennej od przej5cia pieszo-rowerowego w stronQ

dworca PKP. Mieszkanry bardzo chqtnie spaceruj4 na tej ulicy,odpoczywaj4
wracajqc z ko6ciola, towarzysz4 dzieciom, korzystajEcym ze Scie2ki rowerowej

(dzieci je2d24 na rowerkach na rolkach czy hulajnogach). W ptzeszlofci, w
odpowiedzi na moj4 Interpelacjq,ustawiono 2lawki na wprost ulicy Radosnej'

ale to wciq2 za malo.


